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  Zápis 6. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 14.7. 2015 v Praze na Strahově  
 

přítomni:   J. Boháč , P. Šebesta, P. Náprstek, P. Bednář, M. Doktor, P. Mokrý 
  
hosté:        P. Hottmar, Z. Krpata, J. Heller 
  
  

1.  STK   
 

□ 

 

Úkol - 1/4/15 splněn – Z. Krpata seznámil pořadatele SC Račice s připomínkami k II. NZ Račice a upozornil 

na nutnost zjednání nápravy, vč.zajištění hot-line servisu pro počítačovou síť v době konání závodu a na 

nutnost dovybavení pracoviště hlasatele monitorem.                                                   
 

□ 

 
 

 Úkol - 2/4/15 splněn – Oddíly obdržely informaci o zasílání přihlášek k registraci sportovců, přestupů a změn 

nově přímo na adresu sekretariátu ČSK.    

□ 

 

Příprava M-ČR krátké tratě - Z. Krpata podal informaci o přípravách závodu. Technické požadavky STK 

(celkem 35 položek), byly předány pořadateli. V požadavcích byly zdůrazněny nedostatky, které se vyskytly při  

I. NZ, ČP mládež a II.NZ. Současně Z. Krpata potvrdil funkčnost přihlašovacího modulu, který byl diskutován 

s M. Vávrou, M. Slabejem a P. Hottmarem. Připraveno je zajištění předávání medailí, které koordinuje L. 

Souček a budou se na něm podílet členové výboru a osobnosti rychlostní kanoistiky. Výbor projednal podobu 

slavnostního nástupu při M-ČR a ocenění úspěšných sportovců, kteří ukončili aktivní činnost. P. Hottmar zajistí 

účast M. Mrůzkové v Račicích a byl pověřen zajištěním upomínkového daru.  
 

□ 

 

Z.  Krpata informoval výbor o zkušenostech s novými pravidly. Náměty na změny a opravy  jsou průběžně 

zaznamenávány. Na podzim budou doplňky zapracovány do nového vydání pravidel s platností 2016.  
 

□ 

 

Aktivita svazu k vytvoření alternativního závodiště v Sedlčanech pro menší svazové soutěže byla v r. 2013 pro 

stupňující se překážky pozastavena. Lana na vybójkování tratí byla převezena na Císařskou louku.  Je možné je 

využít pro pořadatele malých závodů. 

  

 2. 1.    SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ Výbor schválil Výběrová kritéria do SCM 2016 navržená radou SCM, které obdržel k v předstihu k posouzení 

a připomínkám a potvrdil je 22.6. e-mailem. Podmínky pro zařazení sportovců do SCM 2016 byly  zveřejněny 

na webu. 
  

□ 

 

 

Předseda SRK J. Boháč informoval o připravovaných namátkových kontrolách detašovaných pracovišť SCM, 

které budou zaměřeny na čerpání státních prostředků v souladu s metodikou SCM.     

3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 

       RDS 
 

   

□ Úkol 3/4/15 splněn: Dodatečná klasifikace parakanoisty - ICF potvrdila možnost provedení dodatečné 

zdravotní klasifikace pro start na MS v Miláně pro hendikepovaného kajakáře Milana Bartoše. Stanovisko ICF 

bylo spolu s informací o termínu přihlášky, úhradě pobytu, předáno závodníkovi, České asociaci zdravotně 

postižených sportovců a oddílu v Českých Budějovicích.                                                                                                                
 

□ 

 
 

Hodnocení EH v Baku – členové výboru měli v předstihu k dispozici písemnou zprávu. Výbor vzal na vědomí 

doplňující komentář reprezentačního trenéra P. Hottmara a ocenil jak výborné výsledky dosažené v silné 

konkurenci tak kvalitní organizační práci reprezentačního trenéra. P.Hottmar poděkoval M.Doktorovi a celému  

týmu z ČOV  za kvalitní podporu a zabezpečení akce, zejména zajištění dopravy lodí.    
  

□ 

 

Monitoring pobytu Whereabouts, světové antidopingové agentury WADA, u vybraných závodníků, je ze strany 

svazu a závodníků plněn a včas odesílán na ICF a kanceláři Whereabouts v Kanadě.  
 

□ 

 

 

 

 

 

 

Příprava hromadných posádek pro MS - výbor vzal na vědomí informaci reprezentačního trenéra o jednání 

s trenéry žen a vedením RSC. Přítomní trenéři podpořili nasazení do disciplín na MS K2 Matoušková-Machová 

a K4 Havlová-Šebestová-Kožíšková-Mlezivová s tím, že posádku K4 připravuje Petr Náprstek. Na schůzce se 

diskutovaly možnosti jak zvednout současnou nedostatečnou výkonnost žen obecně, zatím bez závěrů. Výbor 

konstatoval, že se trenérům u žen nepodařilo dodržet záměr dlouhodobého plánu přípravy Rio 2016. 
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□ 

 

Za účelem doladění plánů tréninku a optimalizace podmínek přípravy na MS se uskutečnila schůzka 

reprezentačního trenéra s vedením ASC a osobními trenéry mužského K4. Bylo dohodnuto sladění plánů 

jednotlivých tréninkových skupin, zvýšená četnost společných tréninků, zajištění kempů a dalších potřeb pro 

trénink na vrcholové úrovni. Závěrečná příprava K4 se uskuteční jako v loňském roce v Kadani,  včetně K2 

Špicar – Zavřel,  trenéři J. Souček, T. Ježek. C2 Radoň – Dvořák již absolvovali kemp v Nymburce. J.Dostál 

stejně jako v r.2014 využil vysokohorskou přípravu v Livignu, ostatní skupiny se připravují převážně v Račicích 

a v Praze. 
 

Příprava výjezdu na MS - výbor vzal na vědomí informaci reprezentačního trenéra k organizačnímu zajištění 

výjezdu a k z větší části hotové nominaci na MS. Ve zbývajících kategoriích proběhne nominace při M-ČR.  
 

□ Před OH regata v Riu - výbor byl seznámen s informací od ICF o dodatečném přidělením místa pro Česko, po 

urgenci ČSK, pro účast K2 muži 1000m a K1 ženy 500m. Reprezentační trenér informoval o využití všech míst 

pro účast za účelem seznámení se s prostředím a dráhou OH 2016. Pojede 12 osob včetně trenérů a M. 

Fasnerové na vlastní náklady. 
 

□ Star USK v Auronzu (ITA) - Z. Krpata informoval (poslal výboru též v písemné formě) o úspěšném startu 

oddílu, doplněného o další závodníky, na regatě v Auronzu. Výbor vzal informaci na vědomí.  
 

□ Smlouvy ČSK s reprezentanty – J. Boháč informoval o plnění smluvních podmínek, o požadavcích agentur 

závodníků a o vzájemné spolupráci. Výbor byl informován o jednáních svazu s výrobci sportovního oblečení o 

partnerství se svazem na příští olympijský cyklus. Nutno vyloučit případné konflikty zájmů. Závodníci plní 

smluvní podmínky a sami nebo prostřednictvím svých agentů žádají svaz o souhlas s uzavřením osobních 

sponzorských smluv. 
 

RDJ 
 

 

□  MSJ v Portugalsku – výbor byl informován o zajištění výjezdu na akci a závěrečné přípravě, odjezd auta 

s loděmi 20.7., odlet výpravy 21.7., členové výpravy obdrželi informační dopis. Dvě společná soustředění RDJ 

v Račicích proběhla podle plánu RDJ, na přípravě se podílí řada osobních trenérů, přípravu K4 juniorek vede 

H.Krpatová, přípravu C4 J.Fuksa a přípravu kajakářů P.Hottmar. 
 

□  Nominace na MEJ a na OH naděje – P.Hottmar potvrdil, že nominace bude sestavena po MČR na krátkých 

tratích, a informoval o změně způsobu dopravy na MEJ – pouze letecky. Dopravu lodí, materiálu a většiny 

členů doprovodu zajistí  2 mikrobusy. 

 

RDM  

□ 

 

 

 
 

□ 

MEM ve Slovinsku - T. Ježek informoval o účasti a výsledcích českého týmu. Vzhledem k termínovému 

souběhu a preferenci soutěží rychlostní kanoistiky startovali závodníci druhého výkonnostního sledu. Tomu 

odpovídaly slabší výsledky. Účast ve Slovinsku umožnila zmapování podmínek závodiště pro další soutěže 

(MS), pro zachování kontinuity české účasti na ME a splnění dotačních podmínek MŠMT. 
 

SP Brandenburg - podána informace o přípravě na závod světového poháru v Brandenburgu. Přihlášeni tři 

závodníci, C2 – J. Luňáček – V. Dubský a K1 ženy L. Hrochová. S výpravou vycestuje rozhodčí H. Koblicová. 

Výbor nominaci schválil. 
   

□ Nominace K4 Španělsko – účast českých závodníků bude zajištěna na pozvání a náklady pořadatele, výbor 

schválil reprezentačním trenérem navrženou nominaci posádky -  D. Kotrč, M.Pavlík, M. Mach, P. Davídek. 

Také na osobní pozvání se zúčastní J.Adam (za svůj oddíl) na maratónu v JAR. Výbor vzal informaci na 

vědomí. 
 

□ Významné akce v ČR - P. Bednář navrhl kandidovat na pořádání některé budoucí významné světové nebo 

evropské soutěže v maratónu. Výbor doporučil jednat s Labe Arénou, nebo tradičním pořadatelem 

kanoistickým klubem v Týně nad Vltavou. P. Bednář připraví návrh.   

                                                                                                          Ú- 5/3/15: P. Bednář 

                                                                                                          T: 12.5. 2015  prodloužen do října  
  

□ Nákup materiálu – P Mokrý informoval, že pro reprezentační družstvo maratónu byly dle plánu a schváleného 

rozpočtu zakoupeny lodě C1 a K2. 
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  Různé 
 

□ 

 
 

□ 

 

Úkol  4/4/15 splněn: členům výboru byl zaslán finální návrh rozpočtu  SRK ČSK 2015 (příjmy a čerpání 

2015) v písemné podobě,  jako podklad pro projednání. 
 

Rozpočet na rok 2015 - J. Boháče komentoval předložený finální návrh rozpočtu, seznámil členy výboru s 

rozdělením finančních zdrojů mezi sekce ČSK dle schválených kritérií, a s návrhem rozpočtu jednotlivých 

účetních středisek SRK ČSK. Informoval o zdrojích z výnosů loterií, poskytovaných svazům prostřednictvím 

ČOV. Doporučil posílení financování oddílů z prostředků dotačních Programů II. a V. MŠMT a ČOV. 

J.Boháč též  přednesl návrh systému financování oddílů, shodný s postupem použitým v loňském roce. Výbor 

předložený návrh rozpočtu a financování oddílů SRK ČSK na rok 2015 schválil. Rozdělení prostředků z mezi 

oddíly bude předloženo na příští schůzi.  

Dále J. Boháč informoval výbor o finančních prostředcích na údržbu a provoz loděnic, které jsou již 

distribuovány oddílům prostřednictvím okresních pracovišť ČUS, a o grantech hl.m.Prahy pro pražské oddíly. 

Potvrdil, že v letošním roce investiční prostředky od MŠMT nebudou. Výbor schválil odklad nákupu nového 

vleku a startovacího zařízení na dlouhé tratě. 
 

□ Nové stanovy ČSK – v souladu s novelizací Občanského zákoníku jsou všechny spolky  povinné přizpůsobit 

nové legislativě svoje stanovy nejpozději do 31.12.2016 s tím, že název spolku je nutné upravit podle NOZ 

nejpozději do 31.12.2015.  Návrh nových stanov pro ČSK připravil legislativně právní odbor České unie 

sportu.  Byl projednán ve výboru ČSK a rozeslán do oddílů k připomínkování. Připomínky se zasílají na 

sekretariát do 10.9.2015. Konečný návrh projednají výbory sekcí, svazový výbor a poté bude návrh 3.11. 2015 

předložen Konferenci ČSK ke schválení Následně bude podán návrh na zápis novelizovaných Stanov ČSK do 

spolkového rejstříku. 
 

□ Anketa 2015 - vyhlášení nejúspěšnějších sportovců svazu za rok 2015 se uskuteční v Praze 4.1. 2016 – J. 

Boháč projedná s B. Žehanovou a Z. Trojákovou formát a zajištění akce. Trenéři projednají se sportovci plán 

akcí tak, aby byla zajištěna účast všech oceněných na Anketě.       Ú- 1/6/15 : J. Boháč 

                                                                                                              T: podzim  2015   

 

□ Jubilanti 2015 – P. Mokrý provede kontrolu v databázi a předá výboru seznam osobností, kteří v příštím roce 

slaví významné životní výročí                                                 Ú- 2/6/15: P. Mokrý 

                                                                                                               T: 4.8. 2015   
□ 
 

 

 

□ 

Vyhodnocení organizace ME 2015 v Račicích - ME bylo uzavřeno zpracováním audiovizuálního CD, které 

bylo rozesláno zúčastněným federacím. ČSK obdržel od ECA oficiální hodnocení Exekutivy s maximální 

spokojeností s organizací akce. Velká pochvala a poděkování organizátorům ME. Výbor gratuluje. 

Příprava MS klubů dračích lodí - P. Šebesta informoval výbor o stavu příprav MS klubových družstev dračích 

lodí, které z pověření ICF pořádá ČSK a organizaci akce zajišťuje Národní olympijské centrum vodních sportů 

v Račicích ve dnech 10. – 13. 9. Přesný počet účastníků bude znám až 14 dnů před soutěží, kdy končí termín 

jmenovitých přihlášek. Očekává se účast 1000 – 1500 osob.     

□ 

 

Informace o rozvoji areálu Račice v rámci NOC-VS – zahájena výstavba nového ubytovací zařízení místo 

chanosů. Je vydáno stavební povolení, bylo dokončeno výběrové řízení. 3. srpna se musí začít s demolicí 

chanosů a výstavbou ubytovny, aby se stihla kolaudace části nové ubytovny do konce roku 2015 a nepropadla 

státní dotace. Investice v r. 2015 bude investováno 35-40 mil. Kč, v příštím roce se usiluje o navýšení. 

Připravuje se územně-stavební dokumentace ke zbývajícím stavbám, z nichž část se musí stihnout do MS 

2017. Provádějí se hydrogeologické studie a probíhá soustavné jednání s těžaři o zamezení poklesu hladiny.  
  

□ 

 

Majetky ČSK - J. Heller pověřený správou majetků informoval o aktuálním stavu – Stadion s kempem na 

Císařské louce v Praze funguje po uzavření nové smlouvy dobře, je prováděna údržba, z grantu ČSK jsou 

vyměněná okna, jsou opravené kuchyňky a byla využita dotace ČSK z MŠMT na opravu střechy. Částečná 

oprava opláštění cílové věže se bude řešit z letošního grantu, který  ČSK obdrží od Magistrátu hl. m. Prahy.  

Kemp na Skalici na Slapech a jeho provozovatel má problémy, na jaře vyhořel bufet, nový není pro sezónu 

k dispozici, provozovatel podal výpověď nájemní smlouvy a požádal o schůzku s vedením svazu. Ta se 

uskuteční v pátek 17.7. v 10:00  na ČSK. Výbor doporučil jednat o pokračování smlouvy se snížením nájmu a 

o zajištění nového bufetu z pojistného plnění, a současně vypsat výběrové řízení na nového nájemce. 

                                                                                                          Ú- 3/6/15: J. Heller 

                                                                                                          T: 4.8. 2015  

  

Zapsal: P. Mokrý   

Příští schůze se koná 4.8.2015 ve 14:00 na Strahově.  


